
Zdravstveni obeti
Tj:Kaj lahko pričakujemo od
zdravstva v novem planskem
obdobju, smo povprašali člo-
veka, ki je glede zdravstva
morda najbolje obveščen,
predsednika SIS zazdravstvo
naše občine Nika Isajeviča.

»Osnutek za temelje plana
je bil sprejet po živahni in plo-
dni razpravi v organizacijah
združenega dela, v krajevnih
skupnostih in organizacijah
združenega dela s pomočjo
zdravstva. Največ pripomb so
imele delovne organizacije s
področja zdravstva in sicer za-
to, ker osnutek ni nastajal so-
časno z njihovimi programi--
dela. Zato so organizacije šele
zdaj iskale določene rešitve in
dale nanje pripombe. Če bi
šlo planiranje sočasno z vklju-
čevanjem vseh subjektov, bi
bilo veliko manj nasprotovanj
in nepravilriosti.«

»Kaj pa lahko občani priča-
kujemo od novega planskega
obdobja?«

»Odkrito povedano, nič
boljše ne bo, raje slabše. Zara-
di znanih gospodarskih tokov
zdravstveno varstvo ne bo
moglo naraščati po stopnji,
kot bi bilo potrebno, ampak je
omejeno na stopnjo 3,9 od-
stotka letno. Večja pozornost
bo namenjena osnovni zdrav-
stveni službi, bolnišnična ne-
ga pa naj bi ostala na sedanji
stopnji. To pa zato, ker meni-
mo, da lahko osnovno zdrav-

stvo odločilno vpliva na
zdravstveno stanje občanov
in onemogoča širjenje bolezni
že v začetni fazi. Poudarek je
v temeljih plana dan tudi zo-
bozdravstvu in pediatriji.«

»Ali lahko pričakujemo v
Centru kakšne nove zdrav-
stvene objekte?«

»V naslednjem srednjeroč-
nem obdobju ne bo novih in-
vesticij, razen nadaljevanja
gradnje zdravstvenega doma,
katere začetek datira še iz
prejšnjega srednjeročnega
obdobja, gradi pa se iz sred-
stev samoprispevka. Dela po-
tekajo po načrtu, čeprav še ni
prav veliko videti in predvi-
doma bo dom končan leta
1981. Druga investicija z zago-
tovljenimi sredstvi je preure-
ditev zobne ambulante v Ne-
botičniku, kjer gre v bistvu le
za posodobitev in ureditev
nujnih delovnih razmer, po-
trebnih tako za osebje kot za
paciente. Prostori že dolgo ni-
so ustrezali. Sredstva za adap-
tacijo so bila zagotovljena v
začetku leta iz bivših rezerv
regionalne zdravstvene skup-
nosti, ki so se razdelila na po-
samezne zdravstvene skupno-
sti. Prva faza del naj bi bila po
zatrjevanju izvajalcev konča-
na 15. decembra, dela pa pote-
kajo po načrtu.«
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